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In uw brief van 22 juli met als kenmerk RO10.2292019 informeert u de leden van de 

raad over het feit dat u van zins bent een kapvergunning af te geven voor de kap van 

29 bomen op het bedrijventerrein Westpoort. U betrekt hierbij de Boom Effect 

Analyse (BEA), waaruit u concludeert dat “… zich hier geen monumentale en 

waardevolle beplanting bevindt.”  

 

Navraag bij ambtenaren heeft ons echter geleerd dat deze Boom Effect Analyse niet 

klaar is. Hij is in ieder geval op dit moment nog niet opvraagbaar voor leden van de 

raad. Naar aanleiding van deze gang van zaken willen wij u graag de volgende vragen 

voorleggen. 

 

1. Op welke wijze is het mogelijk geweest dat u conclusies heeft getrokken uit 

een BEA die nog niet was afgerond?  

 

2. Indien het zo is dat de BEA inhoudelijk wel is afgerond, maar nog niet in een 

voor verdere verspreiding geschikt bevonden jasje is geperst, bent u het dan 

eens met de Partij voor de Dieren dat het een politiek ongewenste situatie 

betreft als het college zich in haar besluitvorming baseert op informatie die 

voor leden van de raad nog niet beschikbaar wordt gesteld? 

 

3. Wanneer kan de raad de BEA verwachten? 

 

4. En tenslotte: uit de blijkbaar voor u wel beschikbare BEA, concludeert u dat er 

hier geen sprake is van waardevolle en monumentale beplanting. Graag 

zouden wij van u vernemen op welke wijze u “waardevol” en “monumentaal” 

definieert  waar het bomen betreft.  

 


